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kuryr 28. listopadu 2023

EMA shodila bombu: Nyní souhlasí s kritiky očkování
proti Covidu a potvrzuje lži politiků

infokuryr.cz/n/2023/11/28/ema-shodila-bombu-nyni-souhlasi-s-kritiky-ockovani-proti-covidu-a-potvrzuje-lzi-politiku

Základem povinného očkování byla lež o ochraně druhých
prostřednictvím experimentálních léků na genovou terapii proti
Covid-19: Kdo odmítl takzvané očkování, údajně ohrožoval své
bližní. Každý, kdo upozorňoval na nepohodlná fakta, byl pravicově
extremistický konspirační teoretik. Nyní, o tři roky později, si EMA
najednou uvědomuje, že kritici měli pravdu: V dopise poslanci
Evropského parlamentu Marcelu de Graaffovi uvádějí, že vakcíny
nebyly nikdy schváleny, aby zabránily přenosu viru. Právník
uzavírá: Politici a média se dopustili trestného činu podle zákona
o léčivech.

V odpovědi na kritickou otázku poslance Evropského parlamentu
Marcela de Graaffa Evropská léková agentura píše: „Máte skutečně
pravdu, když poukazujete na to, že vakcíny proti COVID-19 nejsou
účinné v prevenci přenosu z jedné osoby na druhou, jsou povoleny.“
Dlouho jsme věděli, že kritici měli pravdu – ale že EMA odmítla lži
politiky o zahraniční ochraně, které zahanbily občany díky G-pravidlům,
povinnému očkování v lékařském sektoru a také v Bundeswehru,
jakože prostřednictvím mediálních honů a masivního vyloučení a
diskriminace vynucené, jak se jasně připouští, je třeba hodnotit jako
novinku. EMA mohla stejně dobře napsat: Máte skutečně pravdu, když
poukazujete na to, že „pandemie neočkovaných“ nebyla ničím jiným
než podvodným podvodem.

Na tiskové konferenci De Graaff také vysvětlil, že podle EMA byly
vedlejší účinky včasného očkování připisovány koronaviru, místo aby
byly hlášeny. Rizika vakcíny byla hned od začátku zakryta, zatímco
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obyvatelstvo bylo nuceno podávat nové farmaceutické produkty na
základě lží.

Německý právník Tobias Ulbrich shrnul:

Pokud to nebylo nikdy schváleno, pak politici, úřady a média
informovaly nepřesně, aby na jedné straně vyvolaly strach a na druhé
straně zaručily maximální podporu prodeje vakcíny s plným vědomím
skutečnost, že ani žádost o povolení, ani povolení samotné nikdy
neměly za cíl zabránit nebo omezit přenos.

T. Ulbrich přes X

Jeho závěr:

Tomu se říká zavádějící informace. To spadá pod § 8 AMG a je
postižitelné podle § 95 odst. 1 č. 3a AMG. Ti, kteří vždy křičeli, že
„chtějí slyšet cvakání pout“, se přibližují svému přání.

T. Ulbrich přes X

Výbušná síla této bomby je však v současnosti omezena – opět – na
okruh kritických odborníků, alternativních médií a osvícených
občanů. AfD to chce změnit a oznámila, že tento dopis od EMA

https://twitter.com/AnwaltUlbrich/status/1727433479472693729
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projedná ve zdravotním výboru Bundestagu. Přečtěte si tiskovou
zprávu AfD níže:

Evropská agentura pro léčivé přípravky (EMA) musela v
odpovědním dopise poslancům EU přiznat, že neexistují žádné
důkazy o tom, že by vakcíny Covid-19 inhibovaly nebo
zabraňovaly přenosu viru SARS-CoV-2. Zabránění přenosu viru na
jiné osoby není součástí schválení, ale pouze indikací k ochraně
očkované osoby. Předseda poslaneckého klubu AfD ve
zdravotnickém výboru Kay-Uwe Ziegler říká:

„Toto prohlášení vyvolává otázku, jak byli politici schopni vyvinout
masivní tlak na lidi, aby se nechali očkovat, což se rovná
nátlaku. Koneckonců se tvrdilo, že očkování pomůže ochránit ostatní
lidi před infekcí. To nejen ospravedlnilo G-Pravidla omezující základní
práva, požadavek na očkování související se zařízením a stále platnou
povinnost tolerance v Bundeswehru, ale především vyvíjela na lidi
morální tlak.

Pro tyto předpisy nikdy neexistoval žádný základ. Kritici, kteří byli
napadeni politiky, médii a vědci spřízněnými s vládou, jsou tímto
odhalením ospravedlněni. Potlačování a cenzura antivakcinačních
prohlášení na sociálních sítích i klamání takzvanými ověřovateli faktů je
také třeba vidět v novém světle. Veřejnost má právo na transparentní,
vědecky podložené a nemoralizující informace.

Skutečnost, že tato informace nebyla součástí komunikace vlády s
obyvatelstvem v rámci očkovací kampaně, bude muset objasnit
poslanecký klub AfD ve zdravotním výboru Spolkového
sněmu. Požadujeme důkladné vyšetření. Populace se navíc musí
dozvědět, že byla k očkování donucena pomocí nepravdivých
prohlášení, aby se zabránilo přenosu. Politika to dluží lidem.”

https://afdbundestag.de/kay-uwe-ziegler-afd-fraktion-wird-aussagen-der-ema-im-gesundheitsausschuss-des-bundestages-thematisieren/


4/4

Je nepochybně logické, že politici nechtějí být konfrontováni s jejich
podvodným jednáním. Ale jejich lži už nekryjí ani orgány
EU. Přehodnocení se nebudete moci vyhýbat navždy.
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